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Tisztelt Képv iselő-testület! 

A Képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatáról szóló 19/2020. (X. 9.) 
önkormányzati rendelet 77. § alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpellált neve: Cserdiné Németh Angéla, polgármester 

Az interpelláció címe: Vasúton, de hogyan? 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

Ön előtt is ismeretes, hogy a MÁV minden előzetes egyeztetés nélkül kezdte el lebontani az 
lstvántelki Vasútállomás Dugonics utcai felüljáróját, ezzel sokaknak bosszúságot és 
kellemetlenséget okozva. Engem azóta is sok, a felüljárót rendszeresen használó kerületi 
lakó keresett meg aggodalmát kifejezve. 

Az ügyben Hajdu László országgyűlési képvise lő úr az illetékes minisztériumhoz fordult, és 
Fónagy János miniszterhelyettese megerősítette a lebontás központi szándékát, 
alternatívaként megjelölve az lstvántelek 1. jelű , Wysocki utca vonalában lévő gyalogos 
felüljárót, valamint a Szerencs utcai átjárót. Ezekután fordult Ön Vitézy Dávidhoz probléma 
kivizsgálására. Érdemben konkrét lépéseket a Budapest Fejlesztési Központ vezérigazgatója 
sem tett. 

A helyzet érthetetlen. A felüljáró lebontásával megnehezítik a környék lakosainak belvárosba 
jutását. A Budapest-Belgrád vasútvonalra költött kormányzati 750 milliárd forint mellett 
eltörpülne ez a felújítás. Ráadásul a Szerencs utcai átjáró nem alternatíva, hiszen onnan 
nem lehet eljutni az állomásra. A kerület lakói egyértelműen tőlünk várják a segítséget. Ezért 
a kérdésem Polgármester Asszonyhoz: mit tudunk még tenni, hogy megvédjük az lstvántelki 
vasútállomás felüljáróját? 

Budapest, 2020. október hónap 26. 

Várom megtisztelő válaszát, 
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